

**P.B.X. AND OTHER SWITCHING SYSTEMS,
EQUIPMENT AND SERVICES**

Item

B34 VIRTUAL FACILITY GROUP (VFG)

Note: This tariff item is forborne from regulation when associated with forborne services.

(a) This custom-designed arrangement provides the ability to change the size of a Centrex VFG through a software package in the Centrex line-serving switch to increase the number of PSTN connections for disaster recovery purposes. The VFG size change is completed within two hours of the Company's receipt of the customer's request. PSTN connections, as required, are charged at the rates specified in General Tariff Items 670.12 and 675 for Centrex service as appropriate. A one month billing minimum applies for each PSTN connection added as a result of this procedure. The initial service period is 24 months and termination liability is equal to the present worth of the remaining charges.

- (1) Development of methods and procedures
- (2) Change the size of the VFG

(b) This custom-designed arrangement provides for the establishment and administration of a Centrex virtual facilities group (VFG) overflow to allow excess calls to be routed to a new VFG on an ongoing basis. The number of calls routed to the overflow VFG are tracked on an hourly basis, and the customer is billed on a monthly basis at the rates and charges specified in General Tariff Items 670 and 675 for Centrex service as appropriate. The initial service period is 24 months and termination liability is equal to the present worth of the remaining monthly payments. In the event a similar service becomes available through the Company's General Tariff, the customer must migrate to that service.

**PBX ET AUTRES SYSTÈMES, ÉQUIPEMENTS ET
SERVICES DE COMMUTATION**

Article

B34 FAISCEAU DE CIRCUITS VIRTUELS (FCV)

Note: Cet article du tarif est soustrait à la réglementation lorsqu'il est associé aux services déréglementés.

(a) Montage conçu sur commande permettant de modifier, au moyen d'un progiciel du commutateur de lignes du Centrex, la taille d'un FCV Centrex pour augmenter le nombre de raccordements au RTPC pour reprise en cas de sinistre. Cette modification est effectuée au plus tard deux heures après réception de la demande du client. Les raccordements au RTPC sont facturés conformément aux articles 670.12 et 675 du Tarif général, se rapportant au service Centrex, s'il y a lieu. Des frais mensuels minimums s'appliquent pour chaque nouveau raccordement au RTPC. La période initiale minimum est de 24 mois, et les frais de résiliation correspondent à la valeur actualisée des frais restant à payer.

- (1) Établissement des méthodes et procédures
- (2) Modification de la taille du FCV

(b) Montage qui assure l'établissement et l'administration du débordement d'un faisceau de circuits virtuels (FCV) Centrex pour permettre ainsi aux appels en surplus d'être acheminés sur une base continue vers un autre faisceau de circuits virtuels. Le nombre d'appels acheminés au FCV de débordement est compilé toutes les heures, et le client est facturé mensuellement aux tarifs et frais indiqués aux articles 670 et 675 du Tarif général, se rapportant au service Centrex, s'il y a lieu. La période initiale est de 24 mois et les frais de résiliation correspondant à la valeur actualisés des montants à payer. Dès que la Compagnie offrira un service équivalent dans le cadre du Tarif général, le client devra passer à ce service.

	Monthly Rate / Tarif mensuel	Service Charge / Frais de service
B34(a)(1)	-	\$ 6,700.00
B34(a)(2)	\$ 20.00	670.00
B34(b).....	753.50	-